
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 10. november 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål N
Fødevare- og landbrugspakken baserer sig på, at den såkaldte ”baselineef-
fekt” allerede i 2016 vil levere en reduktion af kvælstofudledningen til vandmil-
jøet på 2.467 tons kvælstof. Vil ministeren redegøre for, hvordan de fortsat sti-
gende klorofyltal, der er afrapporteret i de seneste NOVANA rapporter og den
endnu ikke offentliggjorte NOVANA rapport 2016, stemmer overens med for-
udsætningerne i kvælstofregnskabet, der lå til grund for gødningslempelserne
i Fødevare- og landbrugspakken?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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